
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg teknisk og miljø
Møtested: Teams
Dato: 16.02.2021
Tid: Kl. 17:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Robin Hult AP
Siv J. Storesund AP
Rune Midtun FRP
Kristin Davidsen H
Kåre Hatløy jr H
Trygve Hagland KL
Maryon Østhus KRF
Nils Wergeland Krog MDG
Ragnar Vikshåland SP

Møtenotater:
I forkant av møtet var det befaring i forbindelse med sak 12/21 og 13/21.

Til stede: 9 representanter.
Fra administrasjonen møtte kommunalsjef Eiliv Staalesen, areal- og byggesakssjef Runar Lunde og
barnas representant Maria Kristiansen.
Elin Davidsen fra politisk sekretariat møtte som sekretær.

Innkalling godkjent.
Spørsmål meldt under samlesak for spørsmål. Saksliste deretter godkjent.

Robin Hult (Ap) og Kåre Hatløy (H) valgt til å godkjenne protokollen sammen med møteleder.

Møtet slutt kl. 19.30.

Underskrifter:

Rune Midtun Robin Hult Kåre Hatløy

Sign. Sign. Sig.
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
008/21 Budsjett 2021 - Teknisk etat  

009/21 Handlingsplan for folkehelse 2021-2023  

010/21 Leve hele livet i Karmøy (2021-2023)  

011/21 Reiselivsplan 2021-2024  

012/21 Vedtak i klagesak - Nybygg enebolig - gnr. 5 bnr. 161 - 
Skippervegen 1 

 

013/21 Vedtak i klagesak - Nybygg enebolig - gnr. 12 bnr. 180 - Sevland - 
klage på vilkår i rammetillatelse 

 

014/21 Gnr. 21 bnr. 17 - riving og nybygg enebolig og garasje - 
Stavagarden - klagebehandling 

 

015/21 Vedtak i klagesak - Påbygg - gnr. 4 bnr. 232 - Austre Veaveg 190  

016/21 Vedtak i klagesak -  Riving bygg og nybygg tomannsbolig med 
forretning - gnr. 15 bnr. 251 - Sjøenvegen 42 

 

017/21 Vedtak i klagesak - Nybygg, våningshus - tomannsbolig - gnr. 16 
bnr. 237 - Medhaugvegen 

 

018/21 Vedtak i klagesak - Nybygg enebolig med garasje - gnr. 113 bnr. 
48 - Døle 

 

019/21 Vedtak: Gnr. 80, 81 og 128 m/flere - Søknad om dispensasjon  - 
Haugevågen 

 

020/21 Plan 2128 - Politisk prinsippavgjørelse - Fastsetting av prinispper 
for utbygging av gnr 5/160 

 

021/21 Sluttbehandling - Plan 3048 - Åsebøen barnehage - 64/816 mfl. - 
Detaljregulering 

 

022/21 Samlesak for spørsmål  

023/21 Sluttbehandling - Plan 2116 - Danielsen ungdomsskole - 
Detaljregulering 

 

 
 
  



Side 3 av 23 

 

008/21 Budsjett 2021 - Teknisk etat 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø vedtar budsjett 2021 for teknisk etat, jf. saksutredelsen. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 008/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø vedtar budsjett 2021 for teknisk etat, jf. saksutredelsen. 
 
 
 
 

009/21 Handlingsplan for folkehelse 2021-2023 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 20.01.2021 - 002/21 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 27.01.2021 - 003/21 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg administrasjon - 20.01.2021 - 001/21 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
19.01.2021 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig innstillingen. 
 
ELD - 002/21 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
19.01.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 002/21 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
20.01.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
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Behandling 
Hukommelsesteam, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Forslag fremmes av Lillian Levik Løndalen på vegne av Karmøylista. 
 
Folkehelseplan Side 18. Foreslår et nytt punkt i skjema: 
Tiltak: Hukommelsesteam og besøksvenn. Fremdrift: pågående/midlertidig redusert. Videreføre og 
utvikle som følge av økende forekomst av demens. Ansvar: Sektor forvaltning helse og omsorg. 
 
 
Levik Løndalen (KL) fremmet sitt forslag.  
 
Innstilling vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer for forslaget fremsatt av Levik Løndalen (KL 2, H 
1).  
 
 
HHO - 002/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
20.01.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 
Behandling 
Levinsen (SV) foreslo følgene: 
Mål/Tiltak i Handlingsplanen for Folkehelse: Målsetting om at familier, spesielt barn som pårørende 
har et lavterskeltilbud som kan gi dem hjelp i akutte vanskelige perioder i livet, der noen er alvorlig 
syk, eller i forbindelse med dødsfall i nære relasjoner. Dette gjøres i samarbeid med skoler, 
barnehager og kommunens samarbeidspartnere innenfor profesjonelle lavterskeltilbud som 
Kreftomsorg Rogaland kan gi familiene. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Levinsens forslag ble ikke realitetsbehandlet. 
 
 
HUA - 001/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 003/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
02.02.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 003/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 
15.02.2021 Formannskapet 
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Behandling 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, Lillian Levik Løndalen, Susan Borg, foreslått av Helge 
Thorheim, Karmøylista 
Forslag : 
 
Foreslår et nytt punkt i skjema på side 18 i Handlingsplan for folkehelse: 
 
Tiltak: Hukommelsesteam og besøksvenn. 
Fremdrift: Pågående 
Målsetting/om tiltaket: Videreføre og utvikles som følge av økende forekomst av demens. 
Ansvar: Sektor forvaltning helse og omsorg. 
 
 
Thorheim (KL) fremmet forslag om nytt punkt i skjema på side 18 i Handlingsplan for folkehelse: 
Tiltak: Hukommelsesteam og besøksvenn. 
Fremdrift: Pågående 
Målsetting/om tiltaket: Videreføre og utvikles som følge av økende forekomst av demens. 
Ansvar: Sektor forvaltning helse og omsorg. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fra Thorheim (KL) fikk 4 stemmer (H 3, KL 1), og falt. 
 
FSK - 009/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering.  
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Davidsen (H) foreslo å føye til "Dagsturhytteprosjektet" under Tiltakslisten i Kapittel 4.5 
Innsatsområde, 5: Fysisk aktivitet for alle. 
Rådmannens forslag til vedtak med tilleggsforslag fremmet av Davidsen enstemmig vedtatt. 
 
 
HTM - 009/21 Vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar «Handlingsplan for folkehelse 2021-2023» til orientering. 
"Dagsturhytteprosjektet" føyes til i tiltakslisten i Kapittel 4.5 Innsatsområde, 5: Fysisk aktivitet for 
alle. 
 
 
 

010/21 Leve hele livet i Karmøy (2021-2023) 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 27.01.2021 - 004/21 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
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2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i 
forbindelse med årlige budsjett- og økonomiplaner. 

3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 
 
19.01.2021 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig innstillingen og ber om at eldrerådet kontinuerlig blir holdt underrettet 
om saken. 
 
ELD - 006/21 Vedtak: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
19.01.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Nordbø viste til prosjekt Livsglede i sykehjem og anbefalte å utvide dette til historieformidling for å få 
levende bygder på tvers av generasjoner og kom med følgende innspill: 
Rådet ynskjer i samarbeid med kommunen å setje eit sterkare fokus på historia vår. Eldre døyr og ein 
registrerer at yngre går glipp av livserfaring, historie, sagn og soger, fordi menneske no møtes 
skjeldnare. Det er viktig at slikt blir videreformidla imellom generasjonar, dette er enda viktigare no i 
ein pandemi. I ein situasjon kor dei eldre ikkje møter yngre pga. restriksjonar, blir det enda synlegare 
kva ein går glipp av. 
Verdifull tid imellom unge og eldre, historieformidling, relasjonar imellom generasjonar. Kor kjem ein 
frå, kven er ein.? Psykisk helse for alle generasjonar i Karmøy. 
Ein pandemi er øydeleggjande på mange måtar, eit nettbrett kan aldri erstatte relasjonen imellom 
ung og eldre, historia fortalt i ekthet. 
Ei lita velforening på Sandhåland har saman med Skudenes seniornett, starta eit prosjekt kor 
forskjellige historie tema har blitt og vil bli belyst. Ein knytter opp lokal befolkninga til temaer som: 
tidleg busettjing, jordbruk og fauna på vestsida, fiske, utvandringa til Amerika, krigens dagar, 
Alaskafiskere osv. Modellen kor bygdas historie blir gjort levande i form av bilder, fortellingar fortalt 
av gjenlevande, samler fulle hus på bedehuset i bygda. Dette er med på å skape levende bygder. 
Rådet vil be hovedutvala for oppvekst og kultur samt helse og omsorg om å ta initiativ til at historia 
blir viderefortalt. Der kan være mange måtar å gjere dette på, kom gjerne med innspel og forslag i 
dette viktige arbeidet. 
Budal foreslo: 
Eldre kan inviteres til skolene for historieformidling. 
Rådet ønsker at saksbehandler Pål Nygård orienterer om Leve hele livet i Karmøy i møtet 9. mars. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen med følgende 
tilleggspunkt 4: 
4. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne viser til prosjektet Livsglede i sykehjem og 
anbefaler at det også legges til rette for å få levende bygder på tvers av generasjoner bl.a. ved å 
invitere eldre til skolene for historieformidling. 
Rådet ynskjer i samarbeid med kommunen å setje eit sterkare fokus på historia vår. Eldre døyr og ein 
registrerer at yngre går glipp av livserfaring, historie, sagn og soger, fordi menneske no møtes 
skjeldnare. Det er viktig at slikt blir videreformidla imellom generasjonar, dette er enda viktigare no i 
ein pandemi. I ein situasjon kor dei eldre ikkje møter yngre pga. restriksjonar, blir det enda synlegare 
kva ein går glipp av. 
Verdifull tid imellom unge og eldre, historieformidling, relasjonar imellom generasjonar. Kor kjem ein 
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frå, kven er ein.? Psykisk helse for alle generasjonar i Karmøy. 
 
Ein pandemi er øydeleggjande på mange måtar, eit nettbrett kan aldri erstatte relasjonen imellom 
ung og eldre, historia fortalt i ekthet. 
 
Ei lita velforening på Sandhåland har saman med Skudenes seniornett, starta eit prosjekt kor 
forskjellige historie tema har blitt og vil bli belyst. Ein knytter opp lokal befolkninga til temaer som: 
tidleg busettjing, jordbruk og fauna på vestsida, fiske, utvandringa til Amerika, krigens dagar, 
Alaskafiskere osv. Modellen kor bygdas historie blir gjort levande i form av bilder, fortellingar fortalt 
av gjenlevande, samler fulle hus på bedehuset i bygda. Dette er med på å skape levende bygder. 
Rådet vil be hovedutvala for oppvekst og kultur samt helse og omsorg om å ta initiativ til at 
historia blir viderefortalt. Der kan være mange måtar å gjere dette på, kom gjerne med innspel og 
forslag i dette viktige arbeidet. 
 
 
 
 
20.01.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Nytt punkt på side 25 i Leva hele livet, under overskrift: Avlastning og støtte til pårørende., foreslått 
av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
 
HHO vedtar følgende tilleggspunkt: 
 
Opprinnelig tekst: Kommunens ansatte formidler informasjon om ulike pårørendekurs, blant annet i 
regi av Helse Fonna. 
Kommunens kreftkoordinator er en viktig støttespiller for både de som er rammet av kreft i tillegg til 
pårørende. 
Forslag til nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de 
som rammes av demens og deres pårørende. 
Forslaget fremmes av Lillian Levik løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
Forslag til vedtak om nytt punkt i "Leva hele livet" side 3., foreslått av Lillian Levik Løndalen, 
Karmøylista 
 
Opprinnelig tekst: Vi forventer at flere vil trenge hjelp fra helse- og omsorgstjenestene, gjerne også 
komplekse tjenester. På den annen side vil antall personer i yrkesaktiv alder synke. Hele samfunnet 
må derfor tenke nytt. Den enkelte må ta vare på egen helse og i størst mulig grad tilrettelegge 
hjemmet sitt for alderdommen. Eldre som er i stand og som har lyst til å være aktive, bør få 
muligheten. Det vil være “vinn-vinn” for den enkelte og samfunnet. 
 
Forslag til tekst i tillegg til den opprinnelige: For personer som utvikler demens og deres pårørende er 
veiledning fra kompetent personale helt nødvendig. Dette kan medføre at pårørende klarer å stå i 
omsorgsoppgavene og den demente kan bo hjemme lengre. 
 
Befolkningsprognose personer som utvikler demens i Karmøy kommune 2020-2050 
2020 2025 2030 2040 2050 
768 909 1086 1469 1783 
(kilde: demenskartet.no) 
 
Forslaget fremmes av Lillian Levik Løndalen på vegne av Karmøylista 
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Forslag til tillegg i tekst "leva hele livet" side 12, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Opprinnelig tekst: Utfordringer Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De 
demografiske endringene som samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i 
betraktning. Kommunens økonomi blir strammere, det blir betydelig flere eldre, Foreslår at HHO 
vedta ekstra tekst som presenteres i parentes: (antall personer med demens øker betydelig) og antall 
personer i yrkesaktiv alder synker. 
 
Forslaget fremmes av Lillian Levik løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
Forslag tilleggspunkt på side 30  "leva hele livet" under overskriften: Tiltak under hovedmål 2: Trygge 
helse- og omsorgstjenester, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
 
HHO vedtar tilleggspunkt i skjemaet tiltak side 30 med følgende ordlyd: 
 
Det tas sikte på å være fremoverlent i forhold til prognosene om en stadig økning av demente i 
kommunen, der en satser på lavterskeltilbud, frivillighet i tillegg til offentlige tjenester. 
 
Tiltak: Hukommelsesteamet er et lavterskeltilbud som bidrar til kartlegging og tidlig utredning av 
demente, de veileder både den demente og de pårørende. I tillegg driver Hukommelsesteamet 
aktivitetssvenn i samarbeid med frivillighetssentralene, der målet er å forebygge ensomhet for 
demente. Mange som utvikler demens opplever personlighets endringer og funksjonstap, noe som 
kan medføre utrygghet og økt behov for støtte. Ved å bruke lavterskeltilbud i samarbeid med 
frivilligheten og de kommunale tilbudene kan flere leve et godt liv i en ny situasjon. 
 
Oppstart: Pågående, men redusert pga. nedskjæringer. 
 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene 
Forslag fremmet av Lillian Levik Løndalen på vegne av Karmøylista 
 
 
 
Levik Løndalen (KL) fremmet sine 4 forslag.  
 
Avstemningen ble fortatt ved at man satt innstillingen opp mot forslagene fremsatt av Levik Løndalen 
(KL) i sin helhet. Dersom innstillingen fikk flertall, ville alle forslagene fremsatt av Levik Løndalen (KL) 
falle og det følgelig ikke være nødvnedig å stemme for hvert av forslagene.  
 
Innstilling vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer for forslag fremsatt av Levik Løndalen (KL 2, H 1). 
Forslagene fremsatt av Levik Løndalen (KL) falt.  
 
 
 
HHO - 003/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
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Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 004/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i 

forbindelse med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
02.02.2021 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 004/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i forbindelse 

med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
15.02.2021 Formannskapet 
 
Behandling 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, Lillian Levik Løndalen, Susan Borg, foreslått av Helge 
Thorheim, Karmøylista 
Forslag 1 : 
 
Opprinnelig tekst på side 3: 
Vi forventer at flere vil trenge hjelp fra helse- og omsorgstjenestene, gjerne også komplekse 
tjenester. På den annen side vil antall personer i yrkesaktiv alder synke. Hele samfunnet må derfor 
tenke nytt. Den enkelte må ta vare på egen helse og i størst mulig grad tilrettelegge hjemmet sitt for 
alderdommen. Eldre som er i stand og som har lyst til å være aktive, bør få muligheten. Det vil være 
“vinn-vinn” for den enkelte og samfunnet. 
 
Forslag til tekst i tillegg til den opprinnelige: 
For personer som utvikler demens og deres pårørende er veiledning fra kompetent personale helt 
nødvendig. Dette kan medføre at pårørende klarer å stå i omsorgsoppgavene og den demente kan bo 
hjemme lengre. 
 
Begrunnelse: 
Befolkningsprognose personer som utvikler demens i Karmøy kommune 2020-2050 
2020 2025 2030 2040 2050 
768 909 1086 1469 1783 
(kilde: demenskartet.no) 
 
 
Forslag 2 : 
 
Opprinnelig tekst på side 12 (Utfordringer): 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi 
blir strammere, det blir betydelig flere eldre, og antall personer i yrkesaktiv alder synker. 
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Demografiendringene blir et stort løft. 
 
Foreslår å sette inn tekst i nest siste setning (med uthevet skrift), slik at den opprinnelige teksten 
endres til:: 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi 
blir strammere, det blir betydelig flere eldre, antall personer med demens øker betydelig og antall 
personer i yrkesaktiv alder synker. Demografiendringene blir et stort løft. 
 
 
Forslag 3 : 
 
Opprinnelig tekst på side 25 (Avlastning og støtte til pårørende): 
Kommunens ansatte formidler informasjon om ulike pårørendekurs, blant annet i regi av Helse 
Fonna. 
Kommunens kreftkoordinator er en viktig støttespiller for både de som er rammet av kreft i tillegg til 
pårørende. 
 
Foreslår nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: 
 
Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de som rammes av demens og deres pårørende. 
 
 
Forslag 4 : 
 
Foreslår tilleggspunkt i skjemaet tiltak, side 30 med følgende ordlyd: 
 
Det tas sikte på å arbeide i forkant i forhold til prognosene om en stadig økning av demente i 
kommunen, der en satser på lavterskeltilbud, frivillighet i tillegg til offentlige tjenester. 
Hukommelsesteamet er et lavterskeltilbud som bidrar til kartlegging og tidlig utredning av demente, 
de veileder både den demente og de pårørende. I tillegg driver Hukommelsesteamet aktivitetssvenn 
prosjektet i samarbeid med frivillighetssentralene, der målet er å forebygge ensomhet for demente. 
Mange som utvikler demens opplever personlighets-endringer og funksjonstap, noe som kan 
medføre utrygghet og økt behov for støtte. Ved å bruke lavterskeltilbud i samarbeid med 
frivilligheten og de kommunale tilbudene kan flere leve et godt liv i en ny situasjon. 
 
Oppstart: Pågående 
 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene 
 
 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista   på vegne av KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V, foreslått av Helge 
Thorheim, Karmøylista 
Forslag 1 : 
 
Opprinnelig tekst på side 3: 
Vi forventer at flere vil trenge hjelp fra helse- og omsorgstjenestene, gjerne også komplekse 
tjenester. På den annen side vil antall personer i yrkesaktiv alder synke. Hele samfunnet må derfor 
tenke nytt. Den enkelte må ta vare på egen helse og i størst mulig grad tilrettelegge hjemmet sitt for 
alderdommen. Eldre som er i stand og som har lyst til å være aktive, bør få muligheten. Det vil være 
“vinn-vinn” for den enkelte og samfunnet. 
 
Forslag til tekst i tillegg til den opprinnelige: 
For personer som utvikler demens og deres pårørende er veiledning fra kompetent personale helt 
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nødvendig. Dette vil bidra til at pårørende klarer å stå i omsorgsoppgavene og at den demente kan 
bo hjemme lengre. 
Forslag 2 : 
 
Opprinnelig tekst på side 12 (Utfordringer): 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi 
blir strammere, det blir betydelig flere eldre, og antall personer i yrkesaktiv alder synker. 
Demografiendringene blir et stort løft. 
 
Foreslår å sette inn tekst i nest siste setning, slik at den opprinnelige teksten endres til:: 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi 
blir strammere, det blir betydelig flere eldre, antall personer med demens øker og antall personer i 
yrkesaktiv alder synker. Demografiendringene blir et stort løft. 
 
Forslag 3 : 
 
Opprinnelig tekst på side 25 (Avlastning og støtte til pårørende): 
Kommunens ansatte formidler informasjon om ulike pårørendekurs, blant annet i regi av Helse 
Fonna. 
Kommunens kreftkoordinator er en viktig støttespiller for både de som er rammet av kreft i tillegg til 
pårørende. 
 
Foreslår nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: 
Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de som rammes av demens og deres pårørende. 
 
Forslag 4: 
Foreslår i tillegg punkt i skjemaet tiltak, side 30 med følgende ordlyd: 
Kommunen må spille på lag med frivilligheten for at innbyggere med demens skal få en best mulig 
hverdag. Tidlig innsats, god samhandling mellom pasientens fastlege, kommunens bestiller-
kontor/hukommelsesteam, frivilligheten og familien vil gi bedre livskvalitet for den demente og dens 
familie. 
Oppstart: Pågående 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene. 
 
 
ENDRINGSFORSLAG TIL ORDLYD FORSLAG 4 FRA KL, AP, FRP; KRF, SP OG V, foreslått av Odd Magne 
Brandt Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti 
Kommunens oppgave er å lage et profesjonelt tilbud til de som trenger det. I tillegg må kommunen 
spille på lag med frivilligheten..... (resten uforandret) 
 
Thorheim (kL) fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V: 
Forslag 1 : 
 
Opprinnelig tekst på side 3: 
Vi forventer at flere vil trenge hjelp fra helse- og omsorgstjenestene, gjerne også komplekse tjenester. 
På den annen side vil antall personer i yrkesaktiv alder synke. Hele samfunnet må derfor tenke nytt. 
Den enkelte må ta vare på egen helse og i størst mulig grad tilrettelegge hjemmet sitt for 
alderdommen. Eldre som er i stand og som har lyst til å være aktive, bør få muligheten. Det vil være 
“vinn-vinn” for den enkelte og samfunnet. 
 
Forslag til tekst i tillegg til den opprinnelige: 
For personer som utvikler demens og deres pårørende er veiledning fra kompetent personale helt 
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nødvendig. Dette kan medføre at pårørende klarer å stå i omsorgsoppgavene og den demente kan bo 
hjemme lengre. 
 
Begrunnelse: 
Befolkningsprognose personer som utvikler demens i Karmøy kommune 2020-2050 
2020 2025 2030 2040 2050 
768 909 1086 1469 1783 
(kilde: demenskartet.no) 
 
 
Forslag 2 : 
 
Opprinnelig tekst på side 12 (Utfordringer): 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi blir 
strammere, det blir betydelig flere eldre, og antall personer i yrkesaktiv alder synker. 
Demografiendringene blir et stort løft. 
 
Foreslår å sette inn tekst i nest siste setning (med uthevet skrift), slik at den opprinnelige teksten 
endres til:: 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi blir 
strammere, det blir betydelig flere eldre, antall personer med demens øker betydelig og antall 
personer i yrkesaktiv alder synker. Demografiendringene blir et stort løft. 
 
 
Forslag 3 : 
 
Opprinnelig tekst på side 25 (Avlastning og støtte til pårørende): 
Kommunens ansatte formidler informasjon om ulike pårørendekurs, blant annet i regi av Helse Fonna. 
Kommunens kreftkoordinator er en viktig støttespiller for både de som er rammet av kreft i tillegg til 
pårørende. 
 
Foreslår nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: 
 
Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de som rammes av demens og deres pårørende. 
 
 
Forslag 4 : 
 
Foreslår tilleggspunkt i skjemaet tiltak, side 30 med følgende ordlyd: 
 
Det tas sikte på å arbeide i forkant i forhold til prognosene om en stadig økning av demente i 
kommunen, der en satser på lavterskeltilbud, frivillighet i tillegg til offentlige tjenester. 
Hukommelsesteamet er et lavterskeltilbud som bidrar til kartlegging og tidlig utredning av demente, 
de veileder både den demente og de pårørende. I tillegg driver Hukommelsesteamet aktivitetssvenn 
prosjektet i samarbeid med frivillighetssentralene, der målet er å forebygge ensomhet for demente. 
Mange som utvikler demens opplever personlighets-endringer og funksjonstap, noe som kan medføre 
utrygghet og økt behov for støtte. Ved å bruke lavterskeltilbud i samarbeid med frivilligheten og de 
kommunale tilbudene kan flere leve et godt liv i en ny situasjon. 
 
Oppstart: Pågående 
 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene 
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Hansen (SV) fremmet følgende endringsforslag i innledningen til pkt 4: 
Kommunens oppgave er å lage et profesjonelt tilbud til de som trenger det. I tillegg må kommunen 
spille på lag med frivilligheten..... (resten uforandret) 
 
Endringsforslag fra Hansen (SV) ble inntatt i fellesforslag fra KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V, fremmet av 
Thorheim (KL). 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Fellesforslag fra KL, Ap, FrP, KrF, Sp, V, fremmet av Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 010/21 Vedtak: 
Endringspunkt 1: 
 
Tillegg til den opprinnelige teksten: 
For personer som utvikler demens og deres pårørende er veiledning fra kompetent personale helt 
nødvendig. Dette kan medføre at pårørende klarer å stå i omsorgsoppgavene og den demente kan bo 
hjemme lengre. 
 
Endringspunkt 2: 
 
Leve hele livet omtales av fylkesmannen som en samfunnsreform. De demografiske endringene som 
samfunnet vårt opplever fremover, er kommunen nødt til å ta i betraktning. Kommunens økonomi 
blir strammere, det blir betydelig flere eldre, antall personer med demens øker betydelig og antall 
personer i yrkesaktiv alder synker. Demografiendringene blir et stort løft. 
 
 
Endringspunkt 3: 
 
Nytt punkt i tillegg til opprinnelig tekst: 
 
Hukommelsesteamet er viktige støttespillere for de som rammes av demens og deres pårørende. 
 
 
Endringspunkt 4: 
 
Tilleggspunkt i skjemaet tiltak, side 30 med følgende ordlyd: 
 
Kommunens oppgave er å lage et profesjonelt tilbud til de som trenger det. I tillegg må kommunen 
spille på lag med frivilligheten.Det tas sikte på å arbeide i forkant i forhold til prognosene om en 
stadig økning av demente i kommunen, der en satser på lavterskeltilbud, frivillighet i tillegg til 
offentlige tjenester. 
Hukommelsesteamet er et lavterskeltilbud som bidrar til kartlegging og tidlig utredning av demente, 
de veileder både den demente og de pårørende. I tillegg driver Hukommelsesteamet aktivitetssvenn 
prosjektet i samarbeid med frivillighetssentralene, der målet er å forebygge ensomhet for demente. 
Mange som utvikler demens opplever personlighets-endringer og funksjonstap, noe som kan 
medføre utrygghet og økt behov for støtte. Ved å bruke lavterskeltilbud i samarbeid med 
frivilligheten og de kommunale tilbudene kan flere leve et godt liv i en ny situasjon. 
 
Oppstart: Pågående 
 
Økonomi: Vurderes i forbindelse med de årlige budsjettene 
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16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Råmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 010/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar plan for Leve hele livet i Karmøy (2021-2023). 
2. Behov for ressurser knyttet til gjennomføring av konkrete tiltak i planen vurderes i 

forbindelse med årlige budsjett- og økonomiplaner. 
3. Planen integreres i det øvrige kommunale planverket. 

 
 
 

011/21 Reiselivsplan 2021-2024 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
 
Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 27.01.2021 - 002/21 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
 
27.01.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 002/21 Vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
 
15.02.2021 Formannskapet 
 
Behandling 
Tillegg, fellesforslag fra Ap, Frp, KrF,Sp, V, foreslått av Alf Magne Grindhaug, Kristelig Folkeparti 
Nytt punkt 3: 
Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre 
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal 
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i 
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om 
økt attraktivitet og flere besøkende. 
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i 
Karmøy. 
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Grindhaug (KRF) fremmet tilleggsforslag om nytt punkt 3: 
Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre 
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal 
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i dag, 
og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om økt 
attraktivitet og flere besøkende. 
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i 
Karmøy. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremmet av Grindhaug (KRF) ble enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 008/21 Vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!». 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
3. Kommunestyret ser at det er et stort potensiale for næringsutvikling tilknyttet våre 
turistdestinasjoner og forventer at Karmøy kommune legger til rette for at dette potensialet skal 
kunne tas ut. Kommunestyret ber om sak hvor en belyser ressursbruken innen reiseliv slik det er i 
dag, og en betraktning om dette representerer den beste ressursutnyttelsen for å ivareta målet om 
økt attraktivitet og flere besøkende. 
Videre ønsker kommunestyret å få belyst potensiale for flere arbeidsplasser innen reiselivsnæringen i 
Karmøy. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Fjord Motorpark sin stilling, foreslått av Nils Wergeland Krog, Miljøpartiet De Grønne 
Realiseringen av Fjord Motorpark er uavklart per dags dato. Dette medfører at FMP ikke bør ha noen 
fremtredende rolle i Reiselivsplanen før det foreligger en endelig avklaring rundt realiseringen av 
Motorparken. 
 
Krogs tilleggsforslag (innstillingen pluss tillegg) vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer (H 2, KL 1, SP 
1) for rådmannens forslag til vedtak. 
 
HTM - 011/21 Vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre vedtar den fremlagte reiselivsplan for 2021-2024: «Ansvarlig 
destinasjonsutvikling: Et godt sted å bo er et godt sted å besøke!», med følgende tillegg:  
Realiseringen av Fjord Motorpark er uavklart per dags dato. Dette medfører at FMP ikke bør ha noen 
fremtredende rolle i Reiselivsplanen før det foreligger en endelig avklaring rundt realiseringen av 
Motorparken. 
2. Budsjett og ressurser er allokert hos tiltaksansvarlige. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser 
vil bli fremmet i budsjettbehandling det aktuelle år. 
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012/21 Vedtak i klagesak - Nybygg enebolig - gnr. 5 
bnr. 161 - Skippervegen 1 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 246/20. 
 
Saken oversendes til Fylkesmannen i Rogaland for klagebehandling.  
 
 
19.01.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Utsettelsesforslag, foreslått av Kåre Hatløy jr, Høyre 
Saken utsettes for befaring. 

 
Hatløys utsettelsesforslag enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 003/21 Vedtak: 
Saken utsettes for befaring. 
 

 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Dispensasjon, foreslått av Kåre Hatløy jr, Høyre 
I henhold til pbl §19.2 gis det dispensasjon fra reguleringsplanens bestemmelser §2 
HTM anser ikke at bygget med tre i stedet for to boenheter vil utgjøre en annen boligtype, og at 
denne endringen vil ikke medføre vesentlig endring med hensyn til krav om lekeplass samt 
dimensjonering av tilkomstvei 
 
Tillegg til innstillingen, foreslått av Nils Wergeland Krog, Miljøpartiet De Grønne 
Administrasjonens forslag vedtas, men tiltakshaver anmodes om å utarbeide en alternativ søknad 
som har som mål å opprettholde tiltaket innenfor retningslinjene i plan og bygningsloven. 
 
Rådmannens forslag til vedtak vedtatt med 7 stemmer mot 2 stemmer (H 1 (Hatløy), KL 1) for Hatløys 
forslag. 
Krogs tiilleggforslag vedtatt med 8 stemmer mot 1 (Krf). 
 
 
HTM - 012/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 246/20. 
Tiltakshaver anmodes om å utarbeide en alternativ søknad som har som mål å opprettholde tiltaket 
innenfor retningslinjene i plan og bygningsloven. 
Saken oversendes til Fylkesmannen i Rogaland for klagebehandling.  
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013/21 Vedtak i klagesak - Nybygg enebolig - gnr. 12 
bnr. 180 - Sevland - klage på vilkår i rammetillatelse 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 417/20. 
 
Saken oversendes Statsforvalter i Rogaland for klagebehandling. 
 
 
19.01.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Utsettelsesforslag, foreslått av Robin Hult, Arbeiderpartiet 
Saken utsettes for befaring 

 
Hults utsettelsesforslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
HTM - 002/21 Vedtak: 
Saken utsettes for befaring. 

 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Forslag til vedtak i sak HTM. 013/21, foreslått av Trygve Hagland, Karmøylista 
HTM vedtar at krav om plan/opparbeidelse av lekeplass taes ut av gitte rammeplan for bygging av 
enebolig på 12/180. Krav til lekearealer anses oppfylt av nærliggende lekeplasser,friarealer og ikke 
minst skolens flotte lekeanlegg. 

 
Haglands forslag vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer (Ap 1 (Storesund), Krf 1, MDG 1, Sp 1) for 
innstillingen. 
 
 
HTM - 013/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø vedtar at krav om plan/opparbeidelse av lekeplass taes ut av gitte 
rammeplan for bygging av enebolig på 12/180. Krav til lekearealer anses oppfylt av nærliggende 
lekeplasser,friarealer og ikke minst skolens flotte lekeanlegg. 

 
 
 

014/21 Gnr. 21 bnr. 17 - riving og nybygg enebolig og 
garasje - Stavagarden - klagebehandling 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet opprettholder vedtak i delegert sak nr. 87/20. 
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Saken oversendes Fylkesmannen i Rogaland for klagebehandling. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Forslag til vedtak i sak HTM 014/21, foreslått av Trygve Hagland, Karmøylista 
HTM anbefaler dispensasjon fra PBLs §§. 31-5 og 11-6 slik at gammelt hus kan rives og nytt 
hus,tilpasset dagens standard, kan bygges. 
Begrunnelse for dispensasjonen. 
Antall bygninger på stedet endres ikke,omsøkte bygg anses for erstatningsbygg.Stedet der nytt hus er 
tenkt bygd,fremstår som tun/plen til nytt eksisterende hus på stedet og har ikke i nyere tid vært 
brukt til beite.Eldre bygg på stedet er i så dårlig forfatning at det ikke kan restaureres på en forsvarlig 
måte.Omsøkte endring,vil ikke ha innvirkning på landbruksdriften på stedet og fordelene anses 
vesentlig større enn ulempene,om man gir en dispensasjon her. 
Saken sendes fylkesmannen for uttale. 
 
Haglands forslag vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer (Ap 1 (Storesund), Krf 1, MDG 1, Sp 1) for 
innstillingen. 
 
HTM - 014/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø anbefaler dispensasjon fra PBLs §§. 31-5 og 11-6 slik at gammelt hus 
kan rives og nytt hus,tilpasset dagens standard, kan bygges. 

 
Begrunnelse for dispensasjonen. 
Antall bygninger på stedet endres ikke,omsøkte bygg anses for erstatningsbygg.Stedet der nytt hus er 
tenkt bygd,fremstår som tun/plen til nytt eksisterende hus på stedet og har ikke i nyere tid vært 
brukt til beite.Eldre bygg på stedet er i så dårlig forfatning at det ikke kan restaureres på en forsvarlig 
måte.Omsøkte endring,vil ikke ha innvirkning på landbruksdriften på stedet og fordelene anses 
vesentlig større enn ulempene,om man gir en dispensasjon her. 
Saken sendes fylkesmannen for uttale. 

 
 
 

015/21 Vedtak i klagesak - Påbygg - gnr. 4 bnr. 232 - 
Austre Veaveg 190 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder delegert vedtak nr. 287/20. 
 
Saken oversendes Statsforvalter i Rogaland for klagebehandling. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Utsettes for befaring, foreslått av Kåre Hatløy jr, Høyre 
Saken utsettes for befaring 
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Hatløys utsettelsesforslag fikk 4 stemmer (H 2, KL 1, Sp 1) og falt. 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 015/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder delegert vedtak nr. 287/20. 
Saken oversendes Statsforvalter i Rogaland for klagebehandling. 
 
 
 
 

016/21 Vedtak i klagesak - Riving bygg og nybygg 
tomannsbolig med forretning - gnr. 15 bnr. 251 - 
Sjøenvegen 42 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 127/20.  
 
Saken oversendes Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 
 
 
16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Dispensasjon gis, foreslått av Robin Hult, Arbeiderpartiet 
HTM tar klagen til følge og gir dispensasjon under forutsetning at de påpekte manglene tas med som 
vilkår før det gis rammetillatelse. 
 
Hults (Ap) forslag enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 016/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø tar klagen til følge og gir dispensasjon under forutsetning at de påpekte 
manglene tas med som vilkår før det gis rammetillatelse. 

 
 
 

017/21 Vedtak i klagesak - Nybygg, våningshus - 
tomannsbolig - gnr. 16 bnr. 237 - Medhaugvegen 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i HTM-sak nr. 69/20.  
 
Saken oversendes Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
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Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 017/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i HTM-sak nr. 69/20.  
Saken oversendes Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 
 
 
 

018/21 Vedtak i klagesak - Nybygg enebolig med 
garasje - gnr. 113 bnr. 48 - Døle 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i delegert sak nr. 473/20.  
 
Saken oversendes Statsforvalteren i Rogaland for klagebehandling. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Forslag til vedtak i sak HTM 018/21, foreslått av Kristin Davidsen, Høyre 
Saken utsettes for befaring. 
 
Davidsens utsettelsesforslag enstemmig vedtatt 
 
HTM - 018/21 Vedtak: 
Saken utsettes for befaring. 
 
 
 

019/21 Vedtak: Gnr. 80, 81 og 128 m/flere - Søknad 
om dispensasjon  - Haugevågen 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø avslår søknad om dispensasjon fra formål naturområde, jf. plan- og 
bygningsloven § 19-2, jf. 11-6.  
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Forslag til vedtak i sak HTM. 019/21, foreslått av Trygve Hagland, Karmøylista 
Saken utsettes for befaring. 

 
Haglands utsettelsesforslag fikk 3 stemmer (KL 1, H 2) og falt. 
Hagland fremmet følgende forslag til vedtak: 
Søknaden godkjennes. Omsøkte tiltak kan igangsettes.  
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Innstillingen vedtatt med 7 stemmer mot 2 stemmer (KL 1, H 1 (Hatløy) for Haglands forslag. 

 
HTM - 019/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø avslår søknad om dispensasjon fra formål naturområde, jf. plan- og 
bygningsloven § 19-2, jf. 11-6.  
 
 
 
 

020/21 Plan 2128 - Politisk prinsippavgjørelse - 
Fastsetting av prinispper for utbygging av gnr 5/160 
 
Kommunalsjef teknisk sitt forslag til vedtak: 

1. Hovedutvalg teknisk og miljø vedtar at gnr. 5/160 i Karmøy kommune kan 
detaljreguleres til boligformål gitt at prinsippene framkommet i dette saksfremlegg 
(prinsipp 1.1-1.8. og 2.1.-2.3) følges. 

2. Prinsippene er et vilkår for å starte reguleringsarbeidet. Kommunen vil på fritt 
grunnlag vurdere planforslaget og videre planprosess når dette sendes inn til 
førstegangsbehandling. 

 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 020/21 Vedtak: 

1. Hovedutvalg teknisk og miljø vedtar at gnr. 5/160 i Karmøy kommune kan 
detaljreguleres til boligformål gitt at prinsippene framkommet i dette saksfremlegg 
(prinsipp 1.1-1.8. og 2.1.-2.3) følges. 

 
2. Prinsippene er et vilkår for å starte reguleringsarbeidet. Kommunen vil på fritt 

grunnlag vurdere planforslaget og videre planprosess når dette sendes inn til 
førstegangsbehandling. 

 
 
 

021/21 Sluttbehandling - Plan 3048 - Åsebøen 
barnehage - 64/816 mfl. - Detaljregulering 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for plan 3048 Åsebøen barnehage – gnr. 64/816 
mfl. med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 16.02.21), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 
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2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 

12-12. 

 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 021/21 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for plan 3048 Åsebøen barnehage – gnr. 64/816 
mfl. med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 16.02.21), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 

12-12. 

 
 
 
 

022/21 Samlesak for spørsmål 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Spørsmål, foreslått av Siv J. Storesund, Arbeiderpartiet 
Fra tid til annen leser vi i media om at noen starter opp med produksjon/ gründervirksomhet fra 
kjellere / garasjer. Beundringsverdig med kreativitet. Gjør Karmøy kommune noen henvendelser til 
disse slik at det ikke etableres virksomheter som ikke hører hjemme i boligområder? 
 
Adminstrasjonen svarte opp spørsmålet fra Storesund.  
 
Hatløy (H) foreslo ved godkjenning av sakslisten å krysse ut saker der ingen ber om ordet, på lik linje 
som i kommunestyret. Sakene anses da som enstemmig vedtatt. 
Leder innarbeider dette i møtene. 
 
 
 
 
 
 

023/21 Sluttbehandling - Plan 2116 - Danielsen 
ungdomsskole - Detaljregulering 
 

1. Rådmannen sitt forslag til vedtak: 
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1. Kommunestyret vedtar detaljgulering for plan 2116 Danielsen ungdomsskole Karmøy, 
Vea – gnr. 5/7 mfl., med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 
16.02.21), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og 

bygningslovens § 12-12. 
 
 

16.02.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Behandlet før sak 22/21 
Innstillingen vedtatt med 6 stemmer mot 3 (Ap 2, MDG 1). 
 
 
HTM - 023/21 Vedtak: 

1.  Kommunestyret vedtar detaljgulering for plan 2116 Danielsen ungdomsskole Karmøy, Vea – 
gnr. 5/7 mfl., med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 16.02.21), jf. 
plan- og bygningslovens § 12-12. 

2.  Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 
12-12. 

 
 
 
 


